
Protokół Nr 4/19

z  posiedzenia  Komisji  Oświaty  Kultury i  Sportu,  które  odbyło  się  w dniu  20.03.2019r.
o godz. 10,30 w sali nr 4 Urzędu Miejskiego w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Iwona Marczak – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu nr 3/19 z dnia 23.01.2019r.
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r. -
projekt nr 1.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r. -
projekt nr 2. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r. -
projekt nr 4. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu ustalenia planu sieci publicznych
szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Miasto  Pabianice  oraz  określenia  granic
obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019r.
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Pabianic
do  zawierania  porozumień  dotyczących  powierzenia  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej
im. Jana Lorentowicza w Pabianicach zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu
Pabianickiego
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Pabianic
do zawierania porozumień i umów dotyczących realizacji zadań z zakresu oświaty i opieki
społecznej z innymi jednostkami samorządu terytorialnego jak i jednostkami administracji
rządowej.
9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi
Pabianickiemu w formie dotacji celowej.
10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  dofinansowania  form  doskonalenia
zawodowego  oraz  podziału  środków  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach
prowadzonych przez Miasto Pabianice.
11. Sprawy różne:
-  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego,
- pismo w sprawie kosztów Miasta Pabianice poniesionych na oświatę w latach 2017 i
2018.

Ad.1
Przewodnicząca Komisji Pani Iwona Marczak  (dalej: Przewodnicząca Komisji) przywitała
radnych i gości. 
Do porządku obrad (zał. nr 2) nie było uwag. Porządek przyjęto.



Ad. 2
Przyjęcie protokołu nr 3/19 z dnia 23.01.2019r. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy są uwagi do protokołu, nie było, przyjęto.

Ad. 3
Zaopiniowanie   projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r.
- projekt nr 1 (  zał nr 3).

Skarbnik  Miasta  Pabianic  Pani  Anna  Łosiak  (dalej:  Skarbnik  Miasta) omówiła
projekt ww. uchwały.

Wydział  Edukacji,  kultury  i  Sportu:  W  związku  ze  zmianami  zapisów  w  Karcie
Nauczyciela  dotyczącą  finansowania  dokształcania  i  doskonalenia  zawodowego
nauczycieli zachodzi konieczność zmiany planu wydatków i przekazania na rzecz Powiatu
Pabianickiego — dotacji dla Powiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli i Doradztwa
Metodycznego tj. kwoty 58.000,00 zł z rozdziału 80146 do rozdziału 80195. 
Dokonuje  się  zwiększenia  dochodów  Urzędu  Miejskiego  z  tytułu  pozyskanego
odszkodowania od firmy ubezpieczeniowej  za wyrządzone szkody w mieniu SP 15 na
kwotę  4.649,85  zł.  Pozyskane  środki  przeznacza  się  na  zwiększenie  wydatków
statutowych w SP Nr 15. 
Ponadto, w dniu 14 lutego 2019 r. Miasto otrzymało decyzję Ministerstwa Finansów nr
ST3.4750.1.2019 w sprawie korekty planu dochodów w pozycji subwencji oświatowej. W
związku ze zmniejszeniem subwencji o kwotę 669.625,00 zł. zmniejsza się plan wydatków
w placówkach oświatowych w grupie wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń. 
Zwiększa się plan dochodów i wydatków w wysokości 44.240,00 zł. z tytułu przyznania
przez WFOŚiGW dotacji na realizację projektu w ramach umowy pn: „Utworzenie punktu
dydaktycznego pn. Cztery Pory Roku" przy SP Nr 14 w Pabianicach. 
Dokonuje się przeniesienia w planie dochodów SP 2 w kwocie 15.000,00 zł z § 0830 —
wpływy z usług, na § 0750 — wpływy z najmu i dzierżawy składników majątkowych Skarbu
Państwa, jednostek samorządu terytorialnego lub innych jednostek zaliczanych do sektora
finansów publicznych oraz innych umów o podobnym charakterze. 
Wydział Spraw Społecznych i Gospodarczych 
Przesunięcie  środków  w  wysokości  54.400,00  zł.  z  działu  600  do  działu  750  celem
prawidłowego wykonywania wydatków dotyczących administrowania słupami i  tablicami
informacyjnymi. 
Wydział Ochrony Środowiska 
Dokonuje  się  zwiększenia  dochodów  Urzędu  Miejskiego  z  tytułu  pozyskanego
odszkodowania  od  firmy ubezpieczeniowej  za  wyrządzone  szkody w mieniu  na kwotę
27.121,70 zł. Pozyskane środki przeznacza się na zwiększenie wydatków statutowych w
Wydziale Ochrony Środowiska na naprawę alejek żwirowych w parku J. Słowackiego. 
Referat Planowania i Sprawozdawczości Budżetu 
Dokonuje  się  zmian  po  stronie  wydatków  przeniesienia  z  dz.758  do  działu  853  celu
zachowania  prawidłowości  zapisów w księgach  rachunkowych  w  związku  ze  zwrotem
niewykorzystanej dotacji na projekt pn: „Rodzina, ach rodzina". 
 MOSiR
Dokonuje się zmniejszenia planu dochodów o kwotę 40.000,00 zł na §0970,a zwiększa się
§0830- wpływy z usług na kwotę 39.000,00 zł
§0920- wpływy z pozostałych odsetek  na kwotę 1.000,00 zł

Przewodnicząca Komisji: z jakiego powodu została zmniejszona ta subwencja oświatowa
prawie o 700 tysięcy złotych?



Naczelnik  Wydziału  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  Pan  Waldemar  Boryń
(dalej: Naczelnik  WEKiS): plan  budżetu,  przygotowany  w  październiku,  listopadzie,
był przygotowywany  na  podstawie  pewnych  szacunków,  które  dostawaliśmy w  postaci
pewnych  podanych  liczb  z  Ministerstwa,  natomiast  teraz  na  przełomie  lutego,  marca
przyszła  już  dokładna  tzw.  metryczka  subwencji  oświatowej  na  rok  bieżący.  Zgodnie
z informacją,  którą  otrzymaliśmy z  Ministerstwa w listopadzie,  kwota  subwencji  na  rok
2019  miała  być  wyższa  o  ponad  2  mln  zł,  natomiast  z  metryczka  z  lutego,  marca
okazało się,  że  mamy tej  subwencji  ok.  1,5  mln  zł.  W sumie  mamy wzrost  subwencji
w stosunku  do  2018r.,  ale  ten  wzrost  jest  niższy  o  700  tysięcy  złotych.  Wynika
to z prostego wyliczenia,  ME dysponuje określoną kwotą na subwencje oświatową i  tę
kwotę dzieli na uczniów w kraju, w zależności od liczby dzieci jest ona różna. I teraz, po
dokonaniu skomplikowanych wyliczeń, wyszło ok 30 zł na dziecko, mniej niż planowano
w listopadzie. Sposób wyliczenia subwencji jest bardzo zamydlony , od 29 lat samorząd
walczy o to, aby subwencja była wyliczana na zadanie oświatowe, czym jest np. oddział
szkolny,  grupa  przedszkolna.  Natomiast  Ministerstwo  dzieli  pieniądze  w  zupełnie  inny
sposób, dzieli na ucznia. Przykład: mamy 27 uczniów w jednej szkole, w jednym roczniku,
to mamy określoną kwotę subwencji  oświatowej na tych 27 uczniów. Ale my tworzymy
dwa oddziały,  które  nas  kosztują  w  sposób  odpowiedni.  Jeśli  byłoby  dwóch  uczniów
mniej, to nasza  subwencja  na  tę  konkretną  szkołę  byłaby  mniejsza  kilka  procent,
ale mielibyśmy  tylko  jedną  klasę,  czyli  o  połowę  mniejsze  koszty  zatrudnienia,  które
stanowią  80  %  kosztów  funkcjonowania  każdej  szkoły.  Czyli  sposób  liczenia
przez Ministerstwo  od  samego  początku  istnienia  subwencji  oświatowej  jest  błędny,
kwestionują  to  wszystkie  struktury  Związek  Miast  Polskich,  Związek  Metropolitalny,
Związek Gmin Wiejskich, żadne ministrostwo, nieważne przez kogo rządzone, nigdy tym
tematem się nie zajęło, z prostej przyczyny. Dlatego że trzeba byłoby dołożyć od 35-60%
pieniędzy do finansowania zadań oświatowych 

Radny  Andrzej  Żeligowski: rozumiem,  że  jeżeli  klasy  byłyby  maksymalnie
wypełnione uczniami, to wtedy byłyby zyski. Jakie u nas są klasy?

Naczelnik  WEKiS:  ministerstwo  prosiło  też  o  maksymalną  liczebność  klas  1-3.
Nie może być  klasa większa niż  25  osób,  czyli  my nie  możemy z  27 dzieci  stworzyć
jednej klasy,  bo  przepisy  nam  na  to  nie  pozwalają  i  dyrektor  nie  zaopiniuje  takiego
arkusza. Średnia w klasach wynosi 22,3 osób, jesteśmy bardzo blisko górnego pułapu,
ale to  wynika  z  różnej  liczby  dzieci  w  różnych  rocznikach,  w  rożnych  obwodach.
Jeśli np. z rocznika  wyżej  dwóch  uczniów  nie  dostanie  promocji  do  następnej  klasy
i musiałyby  dołączyć  do  klasy  25  osobowej,  to  dyrektor  ma  obowiązek  podzielić  ten
oddział  na  dwa,  a pieniędzy nam z  tego tytułu  nie  przybędzie,  choć koszty o  połowę
wyższe. Dano nam mniej pieniędzy, musimy dołożyć.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r.
- projekt nr 2 (zał. nr 4)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.
W związku z podpisaną umową w dniu 28.01.2019 r. z Urzędem Marszałkowskim

o dofinansowanie projektu pn.: „Nowoczesna szkoła — lepszy rozwój dziecka — wsparcie
efektywności  nauczania  w  SP1  i  SP8  w  Pabianicach"  zwiększa  się  w  2019  r.  plan



dochodów i wydatków o kwotę 596.836,28 zł, na którą składa się dotacja z UE w kwocie
550.953,66  zł  oraz  dotacja  celowa  z  budżetu  państwa  w  kwocie  45.882,62  zł.
Wkład własny  do  projektu  w  wysokości  38.680,00  zł  pochodzi  z  przesunięcia
wydatków statutowych dotyczących zakupu energii. Projekt realizowany będzie w latach
2019-2020. Łączne nakłady wyniosą 706.078,78 zł,  w tym w 2019 r. — 635.516,28 zł,
a w 2020 r. — 70.562,50 zł. 

Radna Grażyna Wójcik: gratuluję tego programu, chciałam dopytać, o co dokładnie
chodzi?

Naczelnik  WEKiS:  aż  30%  środków  możemy  przeznaczyć  na  zakup  rożnego
rodzaju sprzętu, przetarg jest już ogłoszony. Ze te pieniądze zostanie zakupiony sprzęt
jako  wyposażenie  sal  komputerowych,  językowych  i  zajęć  sensorycznych  w  dwóch
szkołach SP nr 1 i 8.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2019r.
- projekt nr 4 (zał. nr 5)

Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.

I.  Zmniejszenie  planu  dochodów  i  wydatków  w  łącznej  kwocie  7.688.633,53  zł.

Zmniejszenie dochodów z tytułu:

- dotacji z UE na projekt pn. „Łódzki Tramwaj Metropolitalny etap Pabianice-Ksawerów"
(w związku z wydłużeniem okresu realizacji do 2021 r. - pismo Marszałka Województwa
Łódzkiego RPVI.433.3.75.2017 z dn. 31.01.2019 r.) - 9.280.335,32 zł

Zwiększenie dochodów z tytułu:
- dotacji  z  Budżetu  Państwa  na projekt  pn.  „Łódzki  Tramwaj  Metropolitalny
etap Pabianice-  Ksawerów"  (zgodnie  z  decyzją  Ministerstwa  Inwestycji  i  Rozwoju,
znak sprawy  DRP-  IV.635.12.2019.AP.2  z  dnia  15.02.2019  r.  oraz  decyzją  Zarządu
Województwa Łódzkiego) - 1.180.050,00 zł,
- dotacji z UE na projekt pn. „Remont budynku przy ul. Sienkiewicza 6 w celu adaptacji
pomieszczeń na lokale wspomagane dla dzieci z placówek opiekuńczo-wychowawczych
i rodzina zastępczych" (przeniesienie niewykonanej dotacji z 2018 r.) - 129.942,03 zł,
- wpływu zwrotu wkładu własnego na projekt pn. „Remont budynku przy ul. Sienkiewicza 6
w celu adaptacji pomieszczeń na lokale wspomagane dla dzieci z placówek opiekuńczo-
wychowawczych i rodzin zastępczych" - 82.875,21 zł,
- podpisania w dniu 16.01.2019 r. umowy darowizny od IKEA Retail Sp. z o. o. dla MCPS
na realizację projektu „Zabawa to poważna sprawa" - 20.000,00 zł
- dotacji  z  WFOSiGW  na  dofinansowanie  projektu  pn.  „Poprawa  jakości  powietrza
na terenie Miasta Pabianic poprzez likwidację niskiej emisji" (aneks nr 1 z dn. 10.01.2019
r. do umowy nr 266/OA/2018) - 148.550,00 zł
- dotacji  z  UE  na  projekt  pn.  „Turystyczne  zagospodarowanie  terenów rekreacyjnych
Lewityn" (przeniesienie niewykonanej dotacji z 2018 r.) - 30.284, 55 zł.



Zmniejszenie wydatków:

Wydział Infrastruktury Technicznej i Komunikacji
- w związku z wydłużeniem okresu realizacji do 2021 r. koryguje się wydatki w roku 2019
na projekt pn. „Łódzki Tramwaj Metropolitalny etap Pabianice-Ksawerów" (wkład własny,
UE, Budżet Państwa)
- 12.700.608,78  zł  (wkład  własny  zmniejszenie  o  4.600.323,46  zł,  dotacja  UE
zmniejszenie o 9.280.335,32 zł, Budżet Państwa zwiększenie o 1.180.050,00 zł)

Zwiększenie wydatków:

Wydział Inwestycji i Eksploatacji
- na  opracowanie  koncepcji  budowy  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  na  Zatorzu  -
50.000,00 zł,
- na budowę oświetlenia ulicznego - 200.000,00 zł
- na realizację projektu pn. „Remont budynku przy ul.  Sienkiewicza 6 w celu adaptacji
pomieszczeń na lokale wspomagane dla dzieci z placówek opiekuńczo-wychowawczych
i rodzin  zastępczych"-  dotacje  dla  ZGM  264.799,83  zł  (środki  z  przeniesienia
niewykonanych  wydatków  w  2018  r.  w  celu  pełnej  realizacji  projektu,  w  tym
UE 181.924,62 zł oraz wkład własny 82.875,21 zł) oraz zwrot kwoty 25.000 zł do Urzędu
Marszałkowskiego wydatków realizowanych w 2018 r.

Referat Planowania i Sprawozdawczości Budżetu
- na zwiększenie rezerwy inwestycyjnej - 1.789.625,42 zł

Wydział Edukacji Kultury i Sportu
- na modernizację łazienek szkolnych w SP nr 9 - 120.000,00 zł
- na zakup drzwi ewakuacyjnych na klatkach schodowych w PM nr 13 - 44.000,00 zł

Zarząd Dróg Miejskich
- na wydatki inwestycyjne związane z drogami publicznymi gminnymi - 2.000.000,00

zł

Miejskie Centrum Pomocy Społecznej
- na realizację projektu „Zabawa to poważna sprawa" (MCPS) w związku z podpisaniem
umowy darowizny z IKEA Retail Sp. z o. o. - 20.000,00 zł,

Wydział Ochrony Środowiska
- na realizację projektu pn. „Poprawa jakości powietrza na terenie Miasta Pabianic

poprzez  likwidację  niskiej  emisji"  zgodnie  z  podpisanym  aneksem do  umowy -
148.550,00 zł,

- na realizację projektu „Budowa kociarni miejskiej - etap II" - 100.000 zł

Źłobek Miejski

- na modernizację ciągu komunikacyjnego na terenie Filii Żłobka przy ul. P. Skargi 70
- 200.000,00 zł,

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji

- na  realizację  projektu  „Turystyczne  zagospodarowanie  terenów  rekreacyjnych
Lewityn" w celu pełnej realizacji zadania - 50.000,00 zł,

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.



Ad. 6
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  projektu  ustalenia  planu  sieci
publicznych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  Miasto  Pabianice  oraz
określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września
2019r. (zał. nr 6)

Naczelnik WEKiS omówił projekt. ww. uchwały.
Obowiązek podjęcia niniejszej uchwały wynika z art. 39 ust. 5 i 5a ustawy z dnia

14 grudnia 2016 r.  -  Prawo oświatowe (Dz.  U.  z  2018 r.  poz.  996,  1000,  1290,  1669
i 2245), zgodnie z którymi Rada gminy ustala plan sieci publicznych szkół podstawowych
prowadzonych  przez  gminę,  a  także  określa  granice  obwodów  publicznych  szkół
podstawowych, wskazuje adresy ich siedzib oraz adresy innych lokalizacji  prowadzenia
zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych.  Zmiany  w  zakresie  ustalenia
planu sieci szkół wynikają z treści art. 81 ustawy z dnia 22 listopada 2018 r. o zmianie
ustawy -  Prawo  oświatowe,  ustawy  o  systemie  oświaty  oraz  niektórych  innych  ustaw
(Dz. U. z 2018 r. poz. 2245 i poz. 2432). 

Radny  Andrzej  Żeligowski:  jak  nie  ma  obowiązku  meldunkowego,  to  gdzie  to
dziecko zapisać do szkoły?

Naczelnik WEKiS: ważny jest adres zamieszkania dziecka, a nie zameldowania,
to jest  decydujące.  Do  szkoły  z  obwodu dziecko  musi  być  przyjęte,  natomiast  można
złożyć wniosek do innej szkoły i może być przyjęte, jeśli będzie miejsce.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 7
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie    upoważnienia  Prezydenta  Miasta
Pabianic do zawierania porozumień dotyczących powierzenia Miejskiej  Bibliotece
Publicznej  im.  Jana  Lorentowicza  w  Pabianicach  zadań  Powiatowej  Biblioteki
Publicznej dla Powiatu Pabianickiego   (zał. nr 7)

Naczelnik WEKiS omówił projekt. ww. uchwały.
Na  podstawie  art.  8  ust.  2a  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie

gminnym (t. j. Dz. U. z 2018 r. poz. 994, poz.-1000, poz. 1349, poz. 1432 i poz. 2500)
gmina może wykonywać zadania z zakresu właściwości powiatu oraz zadania z zakresu
właściwości  województwa  na  podstawie  porozumień  z  innymi  jednostkami  samorządu
terytorialnego.  W  związku  z  tym  w  sprawie  przyjęcia  powyższych  zadań  gmina
podejmuje uchwałę  na  podstawie  art.  18  ust.  2  pkt  11  wyżej  wymienionej  ustawy.
Zgodnie z art. 19 ust 3 ustawy z dnia 27 czerwca 1997 r. o bibliotekach (t. j. Dz. U. z 2018
r. poz. 574, 1669) powiat organizuje i  prowadzi co najmniej jedną powiatową bibliotekę
publiczną.  Zadania  powiatowej  biblioteki  publicznej  może  wykonywać,  na  podstawie
porozumienia,  wojewódzka  lub  gminna  biblioteka  publiczna  działająca  i  mająca  swoją
siedzibę na obszarze powiatu. Wobec powyższego podjęcie uchwały na kolejną kadencję
Rady Miejskiej w Pabianicach czyli na okres od 2018 r. do 2013 r. uznaje się za zasadne. 

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.



Ad. 8
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie    upoważnienia  Prezydenta  Miasta
Pabianic  do  zawierania  porozumień    porozumień  i  umów  dotyczących  realizacji
zadań  z  zakresu  oświaty  i  opieki  społecznej  z  innymi  jednostkami  samorządu
terytorialnego jak i jednostkami administracji rządowej (zał. nr 8)

Naczelnik WEKiS omówił projekt. ww. uchwały.
 Zgodnie  z  art.  8  ust.  2  i  2a  oraz  art.  10  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r

o samorządzie gminnym (t. j. Dz. U. z 2018 r. poz. 994, poz. 1000, poz. 1349, poz. 1432
i poz.  2500)  wykonywanie  zadań  publicznych  z  zakresu  oświaty  i  opieki  społecznej
może być  realizowane  w  drodze  współdziałania  między  jednostkami  samorządu
terytorialnego  jak i jednostkami  administracji  rządowej  w  formie  porozumień  i  umów.
Ponieważ dochodzą do wykonywania nowe zadania określone w odrębnych przepisach,
związane m.  in.  z przekazywaniem pomocy rzeczowej  lub  finansowej  na  rzecz  innych
jednostek  samorządu  terytorialnego  jak  i  wykonywaniem  zadań  zleconych  z  zakresu
administracji  rządowej,  konieczne  jest  rozszerzenie  pełnomocnictw  Prezydenta  Miasta
do zawierania  stosownych  porozumień  i  umów w celu  sprawnego  realizowania  zadań
postawionych przed gminą.  Wobec powyższego podjęcie  uchwały na kolejną kadencję
Rady Miejskiej w Pabianicach czyli na okres od 2018 r. do 2023 r. uznaje się za zasadne. 

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 9
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  pomocy  finansowej  Powiatowi
Pabianickiemu w formie dotacji celowej. (zał. nr 9)

Naczelnik WEKiS omówił projekt. ww. uchwały.
 Nauczyciele zatrudnieni w przedszkolach i szkołach podstawowych w Pabianicach,

dla  których  organem  prowadzącym  jest  Miasto  Pabianice,  korzystają  z  bezpłatnych
szkoleń organizowanych przez Powiatowy Ośrodek Doskonalenia nauczycieli i Doradztwa
Metodycznego w Pabianicach. Miasto nie ponosi z tego tytułu dodatkowych wydatków.
Środki finansowe przeznaczone na ten cel są zaplanowane w budżecie Miasta Pabianice
na 2019 rok. 
Zgodnie z art. 216 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych
(t. j.  Dz.0  z  2017 r.,  poz.  2077,  z  2018 r.  poz.  62,  poz.  1000,  poz.  1366,  poz.  1669,
poz. 1693,  poz.  2245,  poz.  2354,  poz.  2500)  wydatki  budżetu  jednostki  samorządu
terytorialnego są przeznaczone na realizację zadań określonych w odrębnych przepisach,
a w szczególności na: pomoc rzeczową lub finansową dla innych jednostek samorządu
terytorialnego, określoną odrębną uchwałą przez organ stanowiący jednostki samorządu
terytorialnego. Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały uważa się za zasadne. 

Skarbnik  Miasta:  dodam  tylko,  że  w  projekcie  nr  1,  58  tysięcy  złoty  jest
umieszczone, jest to przeniesienie dotacji dla Powiatu dla ww. Ośrodka.i

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.



Ad. 10
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  dofinansowania  form  doskonalenia
zawodowego  oraz  podziału  środków  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach
prowadzonych przez Miasto Pabianice (zał. nr 10)

Naczelnik WEKiS omówił projekt. ww. uchwały.
Zgodnie z art. 70a ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (Dz. U.

z 2018 r.  poz. 967 i  2245) w budżetach organów prowadzących wyodrębnia się środki
na dofinansowanie  doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  w  tym  na  organizację
doradztwa  zawodowego  w  wysokości  0,8%  planowanych  rocznych  środków
przeznaczonych  na  wynagrodzenia  osobowe  nauczycieli.  Organ  prowadzący
opracowuje na  każdy  rok  budżetowy  dofinansowanie  form  doskonalenia  zawodowego
oraz  podział  środków  w  oparciu  o  wnioski  dyrektorów  szkół.  Podział  środków  został
pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe działające na terenie Miasta Pabianice.

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwały  –  9,  przeciw  -  0,
wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 11
Sprawy różne:
-  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego (zał. nr 11)
-  pismo w sprawie  kosztów Miasta Pabianice poniesionych na oświatę  w latach 2017
i 2018 (zał. nr 12)

Przewodnicząca Komisji  zapytała,  czy są jakieś pytania do ww.  pism, nie było,
zakończyła posiedzenie Komisji o godz. 11.00.

Protokołowała:                                                                Obradom przewodniczyła:

    Magdalena Witkowska                                                                  Iwona Marczak


